
Protokoll fört vid årsmötet för
SPF Seniorerna Skärgården

Holmsund - Obbola
den 26 februari 2024

§ 1 Föreningens styrelseordförande Ronny Lönnberg hälsade alla välkomna till årsmötet.

§ 2 Parentation hölls för tre medlemmar, som avlidit under är 2023 varefter Ronny framförde
en stämningsfulldikt.

§ 3 Till ordförande för årsmötet valdes Nils Qvarnström och till sekreterare Annica Näslund.
Till att jämte föreningens ordförande justera dagens protokoll valdes lrene Zackrisson och Eva
Sandström.

§ 4 Två röstlängder framlades och fastställdes.

§ 5 Kallelsen till årsmötet har skett i god tid via mejl och föreningens hemsida och godkändes.

§ 6 Arsmötets dagordning godkändes.

§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs av Birgitta Nordholm, som initierat
informerade om den mycket omfaftande verksamhet, som föreningen bedrivit under året.
Inga kommentarer framfördes och föreningens verksamheter godkändes av mötet.

§ 8 Styrelsens förvaltningsberättelse och resultat- och balansräkning per den 31 december
2023lramfördes av Ulf Thiger. Arets resultat uppvisade ett överskott på kr 7 693,35 och
föreningens egna kapital är därefter kr 123 055,29.

§ 9 Revisor Annica Näslund framförde den lämnade revisionsberättelsen där fastställande av
resultat- och balansräkningen och styrelsens ansvarcifrihet för är 2O23 tillstyrktes.

§10 Mötet beslöt att fastställa resultat- och balansräkningen samt att bevilja styrelsen
ansvarsfrihet.

\v § 11 Sten Dahlbäck framförde föreningens omfattande verksamhetsplan för 2024. Den bygger
på en utökad samverkan och aktivitet med medlemmar samt att synliggöra seniorernas roll
politiskt och medialt.

§12 En detaljerad budget som grundade sig på verksamhetsplanen framfördes av Ulf Thiger.
v Det budgeterade rörelseresultatet var ett underskott på kr 10 915, vilket motiveras av den

önskvärda verksamheten. Emellertid hade under dagen information erhållits om att ett
förväntat och budgeterat bidrag på kr 40 000 från Umeå kommun har reducerats till kr 20 000,
varför underskottet då blir kr 30 915. Mötet godkände detta utökade budgetunderskott med
hänvisning till det goda befintliga kapitalet.

§ 13 Mötet fastställde att årsavgiften till SPF Seniorerna är 2025 skall kvarctå på kr 300.

§ 14 Fastställdes att styrelsens ordförande erhåller arvode med kr 2 000, kassöreh kr 3000 och
sekreteraren kr 2000 för nedlagt arbete. Vid de tillfällen styrelsemedlemmarna deltar i
aktiviteter betalar de inga avgifter. Ersäftning för havda kostnader erhålles samt milercättning
med kr Z5lmil.

§ 15 Inga motioner hade inkommit till styrelsen.

§ 16 lnget förslag från förbundet, distriktet eller styrelsen hade inkommit.



§ 1? F*ststiitldes att styrels+n skal! bestå av sex ordlnaria led*möter. Handattlden fär
ordförande åir ettfu ochför övrigaledamiiter tvåå,r-

§ 18 Till ordförande för år 2024 valdes Roger Näslund. Vice ordförande utses inom styrelsen.

§ 19 Till ordinarie styrelseledamöter för 2 år valdes Sten Dahlbäck och Ulf Thiger och som
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§ 20 Till revisorer för år 2024 valdes §ten Ahlberg och Torgny Nyström.

§ 2t Till ombud vid SPF-distriktets distriktsstämma valdes styrelsens ordförande Roger
Näslunci samt Eten Dahlbäck.

§ 22 Till ombud vid val/nominering av ledamöter och ersättare i kommunala pensionärsrådet
UPR valdes Roger Näslund och Birgitta Nordholm.

§ 23 Beslöts att valberedningen skall bestå av trc ledamöter.

§ 24 Till valberedning valdes Barbro Fierilunti, Tomas Zackrisson och Annica Wilhelmsson och
som sammankallande Tomas Zackrisson.

§ 25 lnga övriga frågor förelåg.

§ 2A ÅramÄfafc arr{fiiranrla ltlile äreamc}rÄm }zaleaÅa marllamoama fär r{orae dallaaanr{a
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§ 27 Föreningens ordförande tackade avgående s§relsefunktionärer Ronny Lönnberg, Lennart
ÖnlunA och Rigmor Ahlberg samt revisor Annica Nilslund för deras arbete med en chokladask.
Lotteriansvariga Rigmor och §ten Ahlberg sam årernötets ordförande fick också en chokladask
och mötets sekreterare Annica Näslund fick en vacker violett bukeft som tack för deras arbete
under årsmötst. Enligt tradltionen frarnförde Ronny !-önnberg en rolig historla, varför nnätet
avslutades med ett aott skrattfrån attra näirvaragde-
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Justeras:
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